
  PROTOKÓŁ  Nr XIII/ 2007  
 

z przebiegu XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 27 wrze śnia 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Burmistrza Jana Mazurka, Skarbnika 
Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę Stasik, radnego powiatowego, dyrektorów 
szkół, sołtysa Dąbrówki Wlkp. oraz media i  otworzył obrady XIII sesji Rady Miejskiej w 
Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 12 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Agnieszki Budych (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Agnieszk ę Budych funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady została radna Agnieszka Budy ch. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany projekt porządku obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Funkcjonowanie słuŜby zdrowia w gminie Zbąszynek 
9. Realizacja uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości  
10. Podjęcie uchwał 

a/ w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli                       
w gminie Zbąszynek 

11. Odpowiedzi na interpelacje 
12. Oświadczenia i wolne wnioski 
13. Zakończenie obrad 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   zaproponował zmianę do porządku obrad w pkt. 10 – 
„Podjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Miejskiej w Zbąszynku w sprawie 

podjęcia pracy przez Burmistrza Zbąszynka i Zastępcę Burmistrza w Zespole Szkół 
Technicznych w Zbąszynku”. 

- za zmianą do porz ądku obrad głosowało 11 radnych „za”, 1 radny wstrzy mał si ę od 
głosu.  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. Ze 
względu na brak innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 



jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  
 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Funkcjonowanie słuŜby zdrowia w gminie Zbąszynek 
9. Realizacja uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości  
10. Podjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Miejskiej w Zbąszynku w sprawie 

podjęcia pracy przez Burmistrza Zbąszynka i Zastępcę Burmistrza w Zespole Szkół 
Technicznych w Zbąszynku 

11. Podjęcie uchwał 
a/ w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli                       
w gminie Zbąszynek 

12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 

 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.13 porządku 
obrad. 
 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
Burmistrz Jan Mazurek poinformował równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączona została 
informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym /informacja 
z działalności referatów UM w okresie od 29 sierpnia 2007 r. do 26 września 2007 r. - 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 



Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Radny Mieczysław Maciejewski   - pytanie do Przewodniczącego Rady - w sprawie 
wypłacanych diet dla radnych zapytał, czy przepisy precyzują uczestnictwo radnych w 
posiedzeniu Komisji i sesji odbywające się w tym samym dniu. 
 
Radny Andrzej Budych w sprawie problemów powstałych na oczyszczalni ścieków w 
Zbąszynku zapytał, czy Burmistrz będzie w stanie pozytywnie rozwiązać problem, czy teŜ 
pozostaje nam rozwiązanie na drodze sądowej? 
 
Radny Krzysztof Krzywak w temacie obiektów sportowych im. B.Niemca, zapytał: 

- kiedy została przeprowadzona ostatnia kontrola pod względem gospodarności? 
- czy przewiduje się zmiany organizacyjno-prawne w OKSiR? 
- kto ponosi odpowiedzialność za obiekty B.Niemca? 
- jak planuje się zabezpieczyć obiekty i stadion w piątkowe i sobotnie wieczory? 

 
Radny Wojciech Półtorak zapytał: 

- czy zostanie rozpoczęta budowa mieszkań przez developera? 
- czy osoby, które nabyły działki na wieczyste uŜytkowanie przedstawiły jakieś plany 

związane z budową? 
 

Radny Ryszard Stachowiak  zapytał, kiedy zostaną zakończone prace przy budowie mostu 
w Kręcku? 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał, czy zostanie rozwiązany problem niebezpiecznej 
komunikacji między Chlastawą a Kosieczynem (koło pałacu i posesji Pana Kwaśnika)? 
 
W trakcie zgłaszanych zapytań na salę obrad przybyła radna Wioleta Muszyńska, zwiększając tym 
samym liczbę obecnych radnych do 13. 
 
Do pkt.8  
 

Funkcjonowanie słu Ŝby zdrowia w gminie Zb ąszynek 
 

Burmistrz Jan Mazurek przedstawił informację w temacie funkcjonowania słuŜby zdrowia w 
gminie Zbąszynek, zaznaczając, Ŝe mimo przekształceń własnościowych szpitala 
otrzymaliśmy zapewnienie z SP ZOZ, Ŝe nowy podmiot złoŜy ofertę na funkcjonowanie stacji 
pogotowia na naszym terenie. Burmistrz poinformował równieŜ o zwiększeniu stawki czynszu 
za wynajem lokali w Przychodni na ul. Długiej, co wpłynie na nadwyŜkę wpływów nad 
wydatkami bieŜącymi utrzymania Przychodni. Burmistrz zwrócił takŜe uwagę, Ŝe obiekt 
Przychodni na ul.Kosieczyńskiej wymaga o wiele większych nakładów, obecnie trwają tam 
prace przy uruchamianiu windy dla osób niepełnosprawnych /informacja dot. funkcjonowania 
słuŜby zdrowia w gminie stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu/. 
Rada wysłuchała przedstawionej informacji. 
 
Do pkt. 9  
 

Realizacja uchwały w sprawie szczegółowych zasad ut rzymania czysto ści 
 
Burmistrz Jan Mazurek  przedstawił informację z realizacji uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad utrzymania czystości /informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu/. W uzupełnieniu dodał, Ŝe zorganizowano zbiórkę na odpady zuŜytego sprzętu 
RTV i AGD do specjalnych kontenerów znajdujących się za Urzędem (w kaŜdy piątek w 



godzinach pracy Urzędu). Ponadto Burmistrz przedstawił dane procentowe i ilościowe 
zawartych umów na nieczystości stałe i płynne w gminie Zbąszynek (dane w załączonej 
informacji). 
Rada Miejska wysłuchała przedstawionej informacji. 
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  wystąpił z wnioskiem 
o dokonanie diagnozy stanu zawartych umów na nieczystości stałe i płynne i przedstawienie 
ich pod koniec I kwartału następnego roku a takŜe o działanie restrykcyjne przez StraŜnika 
Miejskiego w stosunku do osób, które takich umów nie posiadają. 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła przedstawiony wniosek. 
 
 
Do pkt. 10  
 

Podjęcie oświadczenia zawieraj ącego stanowisko Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
 w sprawie  podj ęcia pracy przez Burmistrza Zb ąszynka i Zast ępcę Burmistrza  

w Zespole Szkół Technicznych w Zb ąszynku 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił historię sprawy w temacie podjęcia pracy 
przez Burmistrza Zbąszynka w ZST w Zbąszynku. W tym celu zapoznał Radę z treścią pism: 

- prośby Burmistrza skierowanej do Przewodniczącego Rady o wyraŜenie zgody na 
zatrudnienie Burmistrza w ZST w Zbąszynku, 

- zapytania do radcy prawnego Krzysztofa Szymańskiego o wyraŜenie opinii prawnej 
oraz treścią jego odpowiedzi, 

- zapytania do Dyrektora Wydziału Prawnego, Organizacji i Nadzoru w LUW w 
Gorzowie Wielkopolskim w tym temacie oraz odpowiedzi na pismo, 

- wyciągiem z posiedzenia Konwentu z dnia 14 września br poruszającego w/w temat, 
- pismem Starosty Świebodzińskiego o zajęcie stanowiska przez Radę Miejską w 

kwestii zatrudnienia Burmistrza Zbąszynka i Zastępcy w ZST w Zbąszynku. 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poprosił o przedstawienie tematu przez Burmistrza Jana 
Mazurka. 
Burmistrz Jan Mazurek  poinformował, Ŝe Pani Ewa Omelczuk z dniem 01.10.2007 roku 
przestaje pracować w ZST w Zbąszynku. 
Jeśli chodzi o swoje zatrudnienie to Burmistrz wyjaśnił, iŜ zamierza przepracować pół roku, z 
uwagi na moŜliwość nabycia przez ten okres praw emerytalnych. Decyzja ta po części teŜ 
została spowodowana brakiem nauczyciela z przedmiotu elektronicznego (nauczyciel do tej 
pory zatrudniony jest na urlopie bezpłatnym). Jednocześnie Burmistrz Jan Mazurek 
zadeklarował duŜe zaangaŜowanie w pracę na stanowisku Burmistrza tak, by oczekiwania 
mieszkańców zostały zachowane. 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, celem wyjaśnienia, czy prawo nie zabrania Burmistrzowi 
pracy w charakterze nauczyciela? 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  potwierdził, Ŝe prawo tego nie zabrania, ale ostatecznie 
to Burmistrz sam podejmie decyzję, Rada Miejska stoi jednak na stanowisku by cała siła i 
energia szła w kierunku rozwoju gminy. 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych  
zapytał, co było powodem rezygnacji Pani Zastępcy z pracy w ZST w Zbąszynku? 
Burmistrz Jan Mazurek  odpowiedział, Ŝe na decyzję miała wpływ opinia publiczna.  
 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  odczytał treść oświadczenia Rady Miejskiej 
zawierające stanowisko Rady Miejskiej w Zbąszynku w sprawie podjęcia pracy przez 
Burmistrza Zbąszynka i Zastępcę Burmistrza w Zespole Szkół Technicznych w Zbąszynku. 
W trakcie czytanego oświadczenia na salę obrad przybyła radna Halina Taczała zwiększając tym 
samym obecną liczbę radnych do 14. 



  
Radna Wioleta Muszy ńska  zapytała, czy istotny jest zapis w paragrafie 2 oświadczenia, 
mówiący o zatrudnieniu Pani Ewy Omelczuk, skoro zdecydowała, Ŝe rezygnuje z 
zatrudnienia w ZST? 
Przewodnicz ący Rady  odpowiedział, Ŝe oświadczenie jest podejmowane w dniu 
dzisiejszym a Zastępca Burmistrza rezygnuje dopiero 01 października.  
P.o.Sekretarza Barbara Stasik  poddała pod wątpliwość kwestię: dlaczego, skoro Wojewoda 
nie widział w swojej kompetencji podjęcia działań w skierowaniu sprawy do Rady celem 
zajęcia stanowiska, wystąpił z tym Starosta Świebodziński. 
Przewodnicz ący Rady  celem uzupełnienia poinformował, Ŝe treść oświadczenia jest 
zaopiniowane pozytywnie przez radcę prawnego Pana Krzysztofa Szymańskiego i Rada 
Miejska w takiej formie moŜe zawrzeć swoje stanowisko. 
Przewodnicz ący Rady  zapytał, czy są jeszcze pytania co do treści oświadczenia, następnie 
przystąpił do głosowania nad jego przyjęciem. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 11 głosami „za” i 3 głosami wstrzymującymi podjęła 
oświadczenie zawierające stanowisko Rady Miejskiej w Zbąszynku w sprawie podjęcia pracy 
przez Burmistrza Zbąszynka i Zastępcę Burmistrza w Zespole Szkół Technicznych w 
Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe oświadczenie 
zawieraj ące stanowisko Rady Miejskiej w Zb ąszynku w sprawie  podj ęcia pracy przez 
Burmistrza Zb ąszynka i Zast ępcę Burmistrza w Zespole Szkół Technicznych w 
Zbąszynku  zostało podj ęte przy 11 głosach „za” i 3 głosach wstrzymuj ących   
/oświadczenie stanowi załącznik  nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 11  

Podjęcie uchwał 
 
a/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla niepublicznych przedszkoli w gminie Zbąszynek. Celem wyjaśnienia kwestii 
poruszonej na posiedzeniu Komisji, poinformował, Ŝe do projektu uchwały został 
wprowadzony dodatkowy zapis, Ŝe w szczególnie uzasadnionych przypadkach przysługuje 
dotacja na dziecko, które ukończyło 2,5 roku. 
Odnosząc się do zapisu w § 5.1. uchwały dot. obowiązku prowadzenia przez przedszkole 
niepubliczne rozliczenia dotacji na podstawie ewidencji księgowej Skarbnik Aneta 
Nawracała wyjaśniła, Ŝe w toku przeprowadzonych kontroli stwierdzono, Ŝe w niektórych 
przypadkach brak jest jakiejkolwiek ewidencji i panuje ogólny chaos w dokumentacji sposobu 
przeznaczenia dotacji, co skłoniło do umieszczenia takiego zapisu. Ponadto, jak zaznaczyła, 
wskazane jest prowadzenie odrębnej ewidencji otrzymanych dotacji oraz udokumentowanie 
tych wydatków, które zostały sfinansowane z tych dotacji.  Kwota otrzymanych dotacji z 
gminy przez przedszkole niepubliczne jest zwolnione z podatku dochodowego od osób 
prawnych a koszty bezpośrednio sfinansowane z tych dochodów, nie są kosztami uzyskania 
przychodów. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych - 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIII/41/2007 w 
sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli w gminie 
Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIII/41/2007 w sprawie trybu udzielania i rozliczan ia dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli w gminie Zb ąszynek została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi 
załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 



Przewodniczący Rady Jan Mazur zarządził 5-minutową przerwę. 
 
Po przerwie 
 
 
Do pkt. 12  

Odpowiedzi na interpelacje 
 

Burmistrz Jan Mazurek odpowiedział na zgłoszone int erpelacje: 
- odnośnie interpelacji radnego Sylwestra Budycha zgłoszonej podczas sierpniowej 

sesji, odnośnie działki, na której znajduje się stacja uzdatniania wody w Chlastawie i 
słupka przy posesji p./wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/.Burmistrz poinformował, Ŝe działka ma 
kształt taki sam jak 2 lata temu. P../wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, 
jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/ twierdzi, Ŝe słupek stoi na rogu 
jego działki. Burmistrz poinformował, Ŝe zlecił geodecie wyznaczenie usytuowania 
tego słupka. 

- odnośnie interpelacji w sprawie problemów powstałych na oczyszczalni ścieków w 
Zbąszynku, Burmistrz poinformował, Ŝe sytuacja na dzień dzisiejszy jest pilotowana 
przez radcę prawnego. 

- odnośnie stanu obiektów sportowych B.Niemca, Burmistrz poinformował, Ŝe odbył 
spotkanie z działaczami Syreny i w budŜecie na przyszły rok zaplanowano remont 
tego obiektu, w następnych zapytaniach dot. tego obiektu poinformował, Ŝe 
przewiduje się zmiany organizacyjno-prawne w OKSiR, natomiast w kwestii 
zabezpieczenia obiektu w piątkowe i sobotnie wieczory, Burmistrz zadeklarował, Ŝe 
będzie miał temat na uwadze oraz poinformował, Ŝe ustalono monitoring obiektu. 

- odnośnie interpelacji dot. budowy mieszkań przez developera, Pani Halina 
Kaczmarek poinformowała, Ŝe firma w tym roku zadeklarowała rozpoczęcie 
inwestycji, inwestor poniósł za duŜe koszty by zaprzestać budowy (m.in. zawarł 
umowę z energetyką). Jak informował inwestor postój w inwestycji spowodowany był 
wzrostem cen materiałów budowlanych. W uzupełnieniu Pani Halina Kaczmarek 
poinformowała, Ŝe inwestor w ciągu 2 lat miał rozpocząć inwestycję i na dzień 
dzisiejszy nie przekroczył jeszcze terminu. 

- odnośnie interpelacji dot. nabytych działek na wieczyste uŜytkowanie Pani Halina 
Kaczmarek poinformowała, Ŝe dokonano sprzedaŜy 3 działek na ul. Kościelnej, nie 
minęły jeszcze 3 miesiące od zakupu i nie moŜemy rozpocząć działań związanych z 
rozwiązaniem umowy wieczystego uŜytkowania. 

 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, czy developer moŜe odsprzedać działkę innej spółce? 
W odpowiedzi Pani Halina Kaczmarek poinformowała, Ŝe jest taka moŜliwość, ale gmina 
będzie korzystać z prawa pierwokupu. 
Radny Wojciech Półtorak  poproszony o uściślenie swojej interpelacji zapytał, czy te same 
zasady sprzedaŜy obowiązują dla osób fizycznych? W odpowiedzi Pani Halina Kaczmarek 
odpowiedziała, Ŝe obowiązują nadal takie same zasady. 
 

- odnośnie interpelacji dot. zakończenia budowy mostu w Kręcku, Burmistrz 
poinformował, Ŝe ostateczny termin zakończenia prac to koniec października, 
natomiast dla mieszkańców ruch zostanie umoŜliwiony od końca września. Ponadto 
zaznaczył, Ŝe terminy nie są zagroŜone, o czym zapewniono Burmistrza podczas 
rozmowy telefonicznej w czasie przerwy sesji. 

- odnośnie interpelacji dot. niebezpiecznej komunikacji między Chlastawą a 
Kosieczynem (koło pałacu i posesji Pana Kwaśnika), Burmistrz przyznał, Ŝe miejsce 
jest niebezpieczne, jest to droga wojewódzka, zostanie powiadomiona Policja oraz 



RIT, by dokonać rozeznania rozwiązań tego problemu. 
 
Radny Andrzej Budych  w nawiązaniu do zgłoszonej przez siebie interpelacji odnośnie 
problemów powstałych na oczyszczalni ścieków, poinformował, Ŝe firmy budowlane sprawnie 
poruszają się w takich przypadkach i gdy przeczuwają zagroŜenie znikają z rynku i nie ma od 
kogo wyegzekwować zobowiązań, by tak nie okazało się równieŜ w naszym przypadku. 
Burmistrz Jan Mazurek  uściślił swoją odpowiedź, Ŝe radca prawny otrzymał zlecenie 
przygotowania pozwu do Sądu. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  w odpowiedzi na interpelację radnego Mieczysława 
Maciejewskiego odnośnie diet radnych za posiedzenie Komisji i sesji odbywające się w tym 
samym dniu, poinformował, Ŝe odpowiedź zostanie udzielona w formie pisemnej, bądź na 
następnej sesji.  
 
Radny Ryszard Dembniak  zapytał, jak wygląda sprawa zabudowy szeregowej. W 
odpowiedzi Pani Halina Kaczmarek poinformowała, Ŝe zostanie w październiku ogłoszony 
przetarg na stronie internetowej, procedura została przygotowana na zasadach ustalonych 
przez Komisje. 
 
 
Do pkt.13  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur z uwagi na powstałe problemy na oczyszczalni ścieków 
wystąpił z wnioskiem o poszerzenie posiedzenia przyszłej Komisji Rewizyjnej o pkt.: Badanie 
procedur związanych z harmonogramem prac na oczyszczalni ścieków od momentu 
zgłoszenia awarii na oczyszczalni. 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła przedstawiony wniosek. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował radnych o moŜliwości zapisów w Biurze 
Rady na szkolenie zorganizowane przez RIO w Zielonej Górze w dniu 11.10.2007r. w 
temacie procedury budŜetowej. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 4 radnych "za”. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
 
Do pkt.14  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1445 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                               Sekretarze obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska             Agnieszka Budych   Jan Mazur 
          
 
 
 
 
 



Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 


